



RUBELLI



Product scan (≈20x20 cm) or picture



Full width simulation (≈280 cm)



LENORA

A19975

A rich and varied decoration composed of carnations, tulips and other flowers, arranged elegantly to form a continuous and elaborate ornamentation. The damask in pure silk revives the spirit of sophisticated silk from the late eighteenth century and is particularly suitable for stylish curtains. The wide variety of the palette includes as many as 14 colours, ranging from the strictly classical tones, neutrals and pastels, to those closer to a contemporary taste in colour

Decorazione ricca e articolata composta da garofani, tulipani ed altri fiori che si dispongono elegantemente a formare un'ornamentazione continua ed articolata. Il damasco in pura seta ripropone lo spirito delle raffinate sete tardo seicentesche ed è particolarmente indicato per tende eleganti. La grande varietà della palette prevede ben 14 colori che spaziano dai toni strettamente classici, neutri e pastello, a quelli più vicini al gusto cromatico contemporaneo.

Décoration riche, composée d'oeillets, de tulipes et de différentes fleurs disposées élégamment pour former une ornementation continue et articulée. Le damas de soie pure, particulièrement indiqué pour les tentures, retrouve l'esprit des soieries raffinées de la fin du dix-septième siècle. L'étendue de la palette propose 14 couleurs, qui vont des tons classiques, neutres et pastel, jusqu'à une gamme chromatique plus contemporaine.

| | |
|--------------------|-----------|
| COMPOSITION: | 100%SE |
| USE: | LIGHT USE |
| WIDTH: | 280 cm |
| WEIGHT: | 350 gr/m |
| VERTICAL REPEAT: | 23 cm |
| HORIZONTAL REPEAT: | 17,5 cm |

